

教城「學生獎勵計劃 2022/23」



為鼓勵學生自學·香港教育城(教城)舉辦一系列學生獎勵計劃·主題為「網上學習時代 個人探索啟航」(edcity.hk/studentscheme)。計劃涵蓋中文、英文、創作、閱讀、科學常識及和通識,讓學生透過有趣的遊戲、短片、練習等,邊玩邊學習,並有機會贏取豐富獎品。計劃包括:

計劃名稱	組別	簡介及網站
中文狀元挑戰計劃	初級程度(小四至小六) 中級程度(中一至中三) 高級程度(中四至中六)	完成有趣的語文練習及遊戲·持續增進中文能力及文化知識。 edcity.hk/chinesemaster
創作獎勵計劃	小學組(小一至小六) 中學組(中一至中六)	發揮創意·分享生活·投稿主題寫作、 閱讀隨筆等創作類別。 edcity.hk/eworksscheme
TV news 野勵計劃	初級程度(小四至小六) 中級程度(中一至中三) 高級程度(中四至中六)	通過收看新聞及生活化題材影片並完成網上挑戰,提升英語能力。
閱讀 @ 章 閱讀約章獎勵計劃	小學組(小一至小六) 中學組(中一至中六)	廣泛閱讀·書寫感悟·以閱讀帶動寫作·記錄個人化閱讀歷程。
及 閱讀 挑戰計劃 閱讀挑戰計劃	初級程度(小一至小六) 高級程度(中一至中六)	趣味遊戲化挑戰·培養閱讀興趣並提升閱讀能力。 edcity.hk/readingchallenge
十分科學	初級組(小四) 中級組(小五) 高級組(小六)	通過網上學習材料和練習·自學有關健康、科學、環境及資訊科技等知識。edcity.hk/10sci
熊貓電子學堂:自然常識獎勵計劃	初小組(小一至小三) 高小組(小四至小六)	透過有趣短片和問答·提升學生對大自然的認知·並為保育出一分力。 edcity.hk/wildwisdom
「通識達人」網上挑戰計劃	初級程度(中一至中三) 高級程度(中四至中六)	透過通識網上學習材料和練習·鞏固對通識概念和議題的認識。 edcity.hk/ls

如有查詢·歡迎致電 2624 1000 或電郵至 info@edcity.hk 與我們聯絡。



EdCity Student Schemes 2022/23



To encourage students' self-learning, Hong Kong Education City (EdCity) launches a series of student schemes themed 'The Era of eLearning Start Your Personalised Explorations' (edcity.hk/studentscheme) spanning Chinese language, English language, creative writing, reading, Science and General Studies, and Liberal Studies for students to learn through fun games, videos, exercises, and stand a chance to win amazing prizes. Details:

Scheme	Division	About & Website
Chinese Master	Junior Level (P4-P6) Intermediate Level (S1-S3) Senior Level (S4-S6)	Enhance students' Chinese proficiency and cultural knowledge with interesting exercises and games. edcity.hk/chinesemaster
創作大地 eWorks Award Scheme	Primary School Division (P1-P6) Secondary School Division (S1-S6)	Unleash students' creativity and share their life by encouraging them to create their own essays, themed writing or book reviews. edcity.hk/eworksscheme
TVNews Award Scheme	Junior Level (P4-P6) Intermediate Level (S1-S3) Senior Level (S4-S6)	Boost students' English proficiency through news and daily life topics in videos with online challenges. edcity.hk/tvnews
閱讀 Reading Contract	Primary School Division (P1-P6) Secondary School Division (S1-S6)	Encourage students to read extensively and express their thoughts, complete the journey from reading to writing and record their reading progress. edcity.hk/readingcontract
閱讀 挑戰計劃 Reading Challenge	Junior Level (P1-P6) Senior Level (S1-S6)	Cultivate students' interest in reading and develop reading skills through playful quizzes. edcity.hk/readingchallenge
10-Minute Science	Junior Division (P4) Intermediate Division (P5) Senior Division (P6)	Encourage students to self-learn knowledge of health, science, environment and information technology through exercises. edcity.hk/10sci
Panda e-Academy: Wild Wisdom Award Scheme	Junior Primary Division (P1-P3) Senior Primary Division (P4-P6)	Enhance students' understanding of nature and motivate young people to conserve our environment through interesting quizzes. edcity.hk/wildwisdom
LS Online Challenge	Junior Level (S1-S3) Senior Level (S4-S6)	Strengthen students' knowledge on Liberal Studies concepts and social issues through online exercises. edcity.hk/ls

For enquiries, please contact us on 2624 1000 or info@edcity.hk.







中文狀元挑戰計劃 2022/23

完成有趣的語文練習及遊戲,持續增進中文能力及文化知識。

↓□ 日日 683 ₹√	
相關學科	中文
程度	設初級、中級、高級三種程度供學生選擇參與:
	● 初級程度:適合小四至小六學生
	● 中級程度:適合中一至中三學生
	● 高級程度:適合中四至中六學生
日期	第一期:2022年10月3日至2023年1月31日
	第二期:2023 年 2 月 1 日至 2023 年 5 月 31 日
	第三期:2023年7月10日至2023年8月20日
內容	1. 「知文識趣」將於指定日子推出練習,學生須以教城學生帳戶登入,並於
	計劃期內完成:
	• 閱讀理解及文學遊戲:逢星期三推出,每個練習只限提交一次
	語文知識遊戲:學生可反覆練習,系統會記錄最高分數
	2. 教師可於網站查閱報告,掌握學生進度
語言	中文
報名	• 學生可自由參與計劃,競逐個人獎項
	• 負責教師請於 2023 年 8 月 20 日或以前 ,以教城校本教師帳戶填妥網上
	報名表格,以競逐學校獎項
獎項	● 「中文狀元」(每期各程度總分最高首 10 名學生)
	● 全年獎項:「積極參與學校獎」(10名)
	得獎學生和學校可獲書券及證書
結果公佈	結果將於每期計劃完結後於網站公佈,得獎學校以及得獎學生的所屬學校將
	獲另行通知
網站	edcity.hk/chinesemaster
l .	







Chinese Master 2022/23

Enhance students' Chinese proficiency and cultural knowledge with interesting exercises and games.

Subject	Chinese
Level	Three levels of exercises for students to choose from:
	Junior Level: suitable for P4-6 students
	Intermediate Level: suitable for S1-3 student
	Senior Level: suitable for S4-6 students
Period	Phase 1: 3 October 2022 - 31 January 2023
	Phase 2: 1 February 2023 - 31 May 2023
	Phase 3: 10 July 2023 - 20 August 2023
Details	1. Exercises will be released regularly:
	 Reading comprehension & Literature games – Updated every
	Wednesday; only one submission is allowed for each exercise.
	 <u>Language games</u> – Students can play each game for unlimited times,
	with their highest score recorded by the system.
	2. Teacher reports with student progress are available on the website.
Medium	Chinese
Enrolment	All students are free to join the scheme and get individual student prizes.
	Teachers can register online with their EdCity school-based teacher
	accounts by 20 August 2023. Schools that have entered the Scheme are
	entitled to win school prizes.
Awards	'Best Performance Awards for Students' (10 for each level in each phase)
	Whole-year award: 'Best Participation Awards for Schools' (10 in total)
	Awardees will receive book vouchers and certificates.
Result	Results are announced on the website after each phase ends. Awarded
Announcement	schools and schools with prize-winning students will receive a separate
	notification.
Website	edcity.hk/chinesemaster
TTCDSICC	







創作獎勵計劃 2022/23

發揮創意,分享生活,投稿主題寫作、閱讀隨筆等創作類別。

相關學科	中文
組別	● 小學組
	● 中學組
日期	第一期:2022年10月3日至2023年1月31日
	第二期:2023 年 2 月 1 日至 2023 年 5 月 31 日
	第三期:2023年6月1日至2023年8月20日
內容	1. 學生須以教城學生帳戶登入遞交作品,投稿次數不限
	2. 投稿時必須選擇合適的投稿類別、「主題寫作」類別設有指定主題、學生須
	提交符合主題的作品·體裁不限;其他類別則按體裁分類·主題和內容均
	自由創作。
	3. 投稿類別:
	 小學組:主題寫作、閱讀隨筆
	● 中學組:主題寫作、閱讀隨筆
語言	中文
報名	• 學生可自由參與計劃,競逐個人獎項
	● 負責教師請於 2023 年 8 月 20 日或以前 ,以教城校本教師帳戶填妥網上報
	名表格,以競逐學校獎項
獎項	● 每期各組投稿主題及類別設冠、亞、季軍各1名
	● 每期設「最受歡迎作品獎」(每組3名)·以網上投票結果為依歸
	● 全年獎項:「積極參與學校獎」(每組5名)
	得獎學生和學校可獲書券及證書
結果公佈	入圍名單將於每期計劃完結後公佈並進行網上投票,最後結果將於稍後公佈,
	得獎學校以及得獎學生的所屬學校將獲另行通知
網站	edcity.hk/eworksscheme







eWorks Award Scheme 2022/23

Unleash students' creativity and share their life by encouraging them to create their own essays, themed writing and book reviews.

	-	
Subject	Chinese	
Division	Primary School Division	
	Secondary School Division	
Period	Phase 1: 3 October 2022 - 31 January 2023	
	Phase 2: 1 February 2023 - 31 May 2023	
	Phase 3: 1 June 2023 - 20 August 2023	
Details	1. Students need to log in with their EdCity student accounts and submit their	
	works. There is no limitation on the number of submissions.	
	2. Works should be submitted to proper categories. For Themed Writing,	
	students' works should conform to specific theme while format is	
	unlimited. For other categories, any theme and content are welcome.	
	3. Submission categories:	
	Primary School Division: Themed Writing and Book Reviews	
	Secondary School Division: Themed Writing and Book Reviews	
Medium	Chinese	
Enrolment	All students are free to join the scheme and get individual student prizes.	
	Teachers can register online with their EdCity school-based teacher accounts	
	by 20 August 2023. Schools that have entered the Scheme are entitled to win	
	school prizes.	
Awards	'Champion', 'First Runner-up' and 'Second Runner-up' for each theme and	
	category for each division in each phase	
	'The Most Popular Work Awards' (3 for each division in each phase) based	
	 on online voting results Whole-year award: 'Best Participation Awards for Schools' (5 for each 	
	division)	
	Awardees will receive book vouchers and certificates.	
Result	Online voting of nominated works will start after each phase ends. Results are	
Announcement	announced on the website afterwards. Awarded schools and schools with prize-	
	winning students will receive a separate notification.	
Website	edcity.hk/eworksscheme	







TVNews 獎勵計劃 2022/23

通過收看新聞及生活化題材影片並完成網上挑戰,提升英語能力。

相關學科	● 英文
	• 公民與社會發展科/通識
程度	設初級、中級及高級三種程度供學生選擇參與:
	• 初級程度:適合小四至小六學生
	• 中級程度:適合中一至中三學生
	• 高級程度:適合中四至中六學生
日期	第一期:2022年10月3日至2023年1月31日
	第二期:2023年2月1日至2023年5月31日
	第三期:2023年7月10日至2023年8月20日
內容	1. 每週以單元形式推出影片挑戰練習,學生須以教城學生帳戶登入,並於計
	劃期內完成:
	● 初級程度:逢星期二推出
	• 中級程度:逢星期二推出
	● 高級程度:逢星期二、四推出
	2. 挑戰單元內容包括:
	◆ <u>焦點詞彙解釋</u>
	◆ <u>詞彙 / 文法遊戲</u> :學生可反覆練習·系統會記錄最高分數
	• 理解問答題:每個練習只限提交一次
	● 思考及總結
	3. 題材包括:新聞、科學/自然、科技、旅遊/文化、運動等
	4. 教師可於網站查閱報告,掌握學生進度
語言	英文
報名	學生可自由參與計劃,競逐個人獎項
	• 負責教師請於 2023 年 8 月 20 日或以前 ,以教城校本教師帳戶填妥網上
ue	報名表格,以競逐學校獎項
獎項	• 「傑出表現學生獎」(每期各程度總分最高首 10 名學生;如學生同時於
	初級程度、中級程度或高級程度達得獎資格,則可獲較高級程度獎項)
	● 全年獎項:「積極參與學校獎」(10名)
480	得獎學生和學校可獲書券及證書
結果公佈	結果將於每期計劃完結後於網站公佈,得獎學校以及得獎學生的所屬學校將
(m + 1	獲另行通知
網站	edcity.hk/tvnews







TVNews Award Scheme 2022/23

Boost students' English proficiency through news and daily life topics in videos with online challenges.

Subject	English
	Citizenship and Social Development / Liberal Studies
Level	Three levels of exercises for students to choose from:
	Junior Level: suitable for P4-P6 students
	Intermediate Level: suitable for S1-S3 students
	Senior Level: suitable for S4-6 students
Period	Phase 1: 3 October 2022 - 31 January 2023
	Phase 2: 1 February 2023 - 31 May 2023
	Phase 3: 10 July 2023 - 20 August 2023
Details	 Video challenges are released every week in modules. Students need to log in with their EdCity student accounts to finish the challenges within the scheme period: Junior Level: updated every Tuesday Intermediate Level: updated every Tuesday Senior Level: updated every Tuesday and Thursday Each module includes: Definitions of highlighted vocab items Vocab / grammar game - students can play each game for unlimited times, with their highest score recorded by the system. Comprehension - only one submission is allowed for each exercise Reflections and wrap-up Topics include: news, science / nature, technology, travel / culture, sports, etc. Teacher reports with student progress are available on the website.
Medium	English
Enrolment	All students are free to join the scheme and get individual student prizes.
Linomicht	 Teachers can register online with their EdCity school-based teacher accounts
	by 20 August 2023. Schools that have entered the Scheme are entitled to win
	school prizes.
Awards	'Best Performance Awards for Students' (10 for each level in each phase; If a
	student is eligible to be awarded at more than one level, they will get awarded
	at a higher level)
	Whole-year award: 'Best Participation Awards for Schools' (10 in total)
	Awardees will receive book vouchers and certificates.
Result	Results are announced on the website after each phase ends. Awarded schools
Announcement	and schools with prize-winning students will receive a separate notification.
Website	edcity.hk/tvnews
1	







十分科學 2022/23

通過網上學習材料和練習,自學有關健康、科學、環境及資訊科技等知識。

相關學科	常識
組別	● 初級組:小四學生
	● 中級組:小五學生
	● 高級組:小六學生
日期	第一期:2022年10月3日至2023年1月31日
	第二期:2023年2月1日至2023年5月31日
內容	1. 逢星期一、四開放一個新練習,學生須以教城學生帳戶登入,並於計劃期
	內完成
	2. 教師可於網站查閱報告,掌握學生進度
語言	中文
報名	• 學生可自由參與計劃,競逐個人獎項
	• 負責教師請於 2023 年 5 月 31 日或以前 ,以教城校本教師帳戶填妥網上報
	名表格,以競逐學校獎項
獎項	● 每期各組設冠、亞、季軍各1名及優異獎7名
	● 全年獎項:「積極參與學校獎」(10名)
	得獎學生和學校可獲書券、證書等獎品
結果公佈	結果將於每期計劃完結後於網站公佈,得獎學校以及得獎學生的所屬學校將
	獲另行通知
網站	edcity.hk/10sci







10-Minute Science 2022/23

Encourage students to self-learn knowledge of health, science, environment and information technology through exercises.

Subject	General Studies
Division	Junior Division: P4 students
	Intermediate Division: P5 students
	Senior Division: P6 students
Period	Phase 1: 3 October 2022 - 31 January 2023
	Phase 2: 1 February 2023 - 31 May 2023
Details	1. A new exercise will be released every Monday and Thursday. Students need to
	log in with their EdCity student accounts to finish the exercises within the
	scheme period.
	2. Teacher reports with student progress are available on the website.
Medium	Chinese
Enrolment	All students are free to join the scheme and get individual student prizes.
	• Teachers can register online with their EdCity school-based teacher accounts
	by 31 May 2023. Schools that have entered the Scheme are entitled to win
	school prizes.
Awards	'Champion', 'First Runner-up', 'Second Runner-up' and 7 'Merit Awards' for
	each division in each phase
	Whole-year award: 'Best Participation Awards for Schools' (10 in total)
	Awardees will receive book vouchers, certificates, etc.
Result	Results are announced on the website after each phase ends. Awarded schools
Announcement	and schools with prize-winning students will receive a separate notification.
Website	edcity.hk/10sci







熊貓電子學堂:自然常識獎勵計劃 2022/23

透過有趣短片和問答,提升學生對大自然的認知,並為保育出一分力。

相關學科	常識
組別	• 初小組:小一至小三學生
	● 高小組:小四至小六學生
日期	2022年10月3日至2023年8月20日
內容	1. 共設十二個單元,分別於 12 月、2 月、4 月、6 月推出,學生須以教城學
	生帳戶登入,並於計劃期內完成
	2. 單元內容包括短片或閱讀資料及問答題
	3. 教師可於網站查閱報告,掌握學生進度
語言	中文及英文
報名	學生可自由參與計劃,競逐個人獎項
	• 負責教師請於 2023 年 8 月 20 日或以前 ,以教城校本教師帳戶填妥網上報
	名表格・以競逐學校獎項
獎項	● 「傑出表現學生獎」(各組完成所有單元並累積總分最高首 20 名學生)
	● 「積極參與學校獎」(3名)
	得獎學生和學校可獲書券、證書等獎品
結果公佈	結果將於 2023 年 9 月在網站公佈,得獎學校以及得獎學生的所屬學校將獲
	另行通知
網站	edcity.hk/wildwisdom







Panda e-Academy: Wild Wisdom Award Scheme 2022/23

Enhance students' understanding of nature and motivate young people to conserve our environment through interesting quizzes.

Subject	General Studies
Division	Junior Primary Division: P1-3 students
	Senior Primary Division: P4-6 students
Period	3 October 2022 - 20 August 2023
Details	1. A total of 12 modules are released in December, February, April and June.
	Students need to log in with their EdCity student accounts to finish the
	modules within the scheme period.
	2. Each module includes video or reading materials and questions.
	3. Teacher reports with student progress are available on the website.
Medium	Chinese and English
Enrolment	All students are free to join the scheme and get individual student prizes.
	Teachers can register online with their EdCity school-based teacher accounts
	by 20 August 2023. Schools that have entered the Scheme are entitled to win
	school prizes.
Awards	'Best Performance Awards for Students' (20 for each division)
	'Best Participation Awards for Schools' (3 in total)
	Awardees will receive book vouchers, certificates, etc.
Result	Results are announced on the website in September 2023. Awarded schools and
Announcement	schools with prize-winning students will receive a separate notification.
Website	edcity.hk/wildwisdom







「通識達人」網上挑戰計劃 2022/23

透過通識網上學習材料和練習,鞏固對通識概念的認識。

↑□ BB 欧	\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\
相關學科	通識
程度	設初級、高級兩種程度供學生選擇參與:
	● 初級程度:適合中一至中三學生
	● 高級程度:適合中四至中六學生
日期	第一期:2022 年 10 月 3 日至 2023 年 1 月 31 日
	第二期:2023年2月1日至2023年5月31日
內容	1. 每期設有六項挑戰,學生須以教城學生帳戶登入,並於計劃期內完成
	2. 挑戰內容包括問答題及遊戲
	3. 教師可於網站查閱報告,掌握學生進度
語言	中文
報名	• 學生可自由參與計劃,競逐個人獎項
	• 負責教師請於 2023 年 5 月 31 日或以前 ,以教城校本教師帳戶填妥網上
	報名表格・以競逐學校獎項
獎項	• 「傑出表現學生獎」(每期各程度總分最高首 10 名學生;如學生同時於
	初級程度和高級程度達得獎資格,則可獲高級程度獎項)
	● 全年獎項:「積極參與學校獎」(10名)
	得獎學生和學校可獲書券及證書
結果公佈	結果將於每期計劃完結後於網站公佈,得獎學校以及得獎學生的所屬學校將獲
	另行通知
網站	edcity.hk/ls







LS Online Challenge 2022/23

Strengthen students' knowledge on Liberal Studies concepts through online exercises.

	1	
Subject	Liberal Studies	
Level	Two levels of exercises for students to choose from:	
	Junior Level: suitable for S1-3 students	
	Senior Level: suitable for S4-6 students	
Period	Phase 1: 3 October 2022 - 31 January 2023	
	Phase 2: 1 February 2023 - 31 May 2023	
Details	1. 6 LS Challenges are released in each phase. Students need to log in with their EdCity student accounts to finish the exercises within the scheme period.	
	2. Each challenge includes quizzes and games.	
	3. Teacher reports with student progress are available on the website.	
Medium	Chinese	
Enrolment	 All students are free to join the scheme and get individual student prizes. Teachers can register online with their EdCity school-based teacher accounts by 31 May 2023. Schools that have enrolled the Scheme are entitled to win school prizes. 	
Awards	 'Best Performance Awards for Students' (10 for each level in each phase; If a student is eligible to be awarded at more than one level, they will get awarded at Senior Level) Whole-year award: 'Best Participation Awards for Schools' (10 in total) Awardees will receive book vouchers and certificates. 	
Result	Results are announced on the website after each phase ends. Awarded	
Announcement	schools and schools with prize-winning students will receive a separate	
	notification.	
Website	edcity.hk/ls	







閱讀約章獎勵計劃 2022/23

廣泛閱讀,書寫感悟,以閱讀帶動寫作,記錄個人化閱讀歷程。

類別	學生閱讀約章	e 悅讀學校約章
相關學科	跨學科	
組別	小學組◆ 中學組	
日期	第一期: 2022 年 10 月 3 日至 2023 年 1 月 31 日 第二期: 2023 年 2 月 1 日至 2023 年 5 月 31 日 第三期: 2023 年 6 月 1 日至 2023 年 8 月 20 日	2022年9月1日至2023年8月20日
内容	 學生須以教城學生帳戶登入,遞交已完成閱讀的圖書資料和感想 圖書的數量及種類不限 教師可於網站查閱報告,掌握學生進度 	 學校須訂閱「e 悅讀學校計劃」任何閱讀組合 學生須以教城學生帳戶登入以閱讀電子書·系統會自動記錄閱讀數據 教師可於網站查閱報告·掌握學生進度 教師可於網站以派發功能推薦書籍予學生·競逐「最積極推動閱讀學校獎」
報名	學生可自由參與計劃,競逐個人獎項負責教師請於 2023 年 8 月 20 日或以前 以競逐學校獎項	以教城校本教師帳戶填妥網上報名表格・
獎項	 「傑出表現學生獎」(每期閱讀紀錄數量最多的學生,每組10名) 全年獎項:「積極參與學校獎」(每組5名) 得獎學生和學校可獲書券及證書計劃另設以下閱讀獎章,完成指定數量閱讀紀錄的學生可獲電子證書及電子獎章,名額不限: 閱讀金章:遞交最少15本圖書閱讀紀錄 閱讀銀章:遞交最少10本圖書閱讀紀錄 閱讀銅章:遞交最少5本圖書閱讀紀錄 	全年獎項: 「最積極推動閱讀學校獎」(每組 1名) 「積極參與學校獎」(每組 5名) 得獎學校可獲書券及證書 計劃另設電子證書範本供教師下載・以鼓 勵積極參與的學生。
結果公佈	結果將於每期計劃完結後於網站公佈,得獎學	校以及得獎學生的所屬學校將獲另行通知
網站	edcity.hk/readingcontract	







Reading Contract 2022/23

Encourage students to read extensively and express their thoughts, complete the journey from reading to writing and record their reading progress.

Category	Student Reading Contract	eRead Contract
Subject	Cross-subjects	
Division	Primary School Division Secondary School Division	
Period	Phase 1: 3 October 2022 - 31 January 2023 Phase 2: 1 February 2023 - 31 May 2023 Phase 3: 1 June 2023 - 20 August 2023	1 September 2022 - 20 August 2023
Details	 Students need to log in with their EdCity student accounts and fill in their reading log with book information and book reviews. No limit on number and genre of books. Teacher reports with student progress are available on the website. 	 Schools need to subscribe to any reading packages of 'eRead Scheme'. Students need to log in with their EdCity student accounts to read eBooks. The system will record the reading data automatically. Teacher reports with student progress are available on the website. Teachers can use the website's 'Distribution' function to recommend eBooks to students and compete for 'Top School Award in Promoting Reading'.
Enrolment	_	ind get individual student prizes. EdCity school-based teacher accounts by 20 the Scheme are entitled to win school prizes.
Awards	 'Best Performance Awards for Students' (10 students for each division with the most reading records submitted) Whole-year award: 'Best Participation Awards for Schools' (5 for each division) Awardees will receive book vouchers and certificates. Also, the students having submitted certain number of reading records will receive electronic badges and electronic certificates (unlimited quota):	 Whole-year awards: 'Top School Award in Promoting Reading' (1 school for each division) 'Best Participation Awards for Schools' (5 for each division) Awardees will receive book vouchers and certificates. Also, a downloadable eCertificate template is available for teachers to encourage students with active participation.
Result	Results are announced on the website after ea	ch phase ends. Awarded schools and schools
Announcement	with prize-winning students will receive a separate notification.	
Website	edcity.hk/readingcontract	







閱讀挑戰計劃 2022/23

趣味遊戲化挑戰,培養閱讀興趣並提升閱讀能力。

相關學科	跨學科	
程度	設初級、高級兩種程度供學生選擇參與:	
	● 初級程度(適合小一至小六學生)	
	● 高級程度(適合中一至中六學生)	
日期	2022年10月3日至2023年8月20日	
內容	1. 每程度各設十二個閱讀挑戰,分別於 10 月、2 月、7 月推出,學生須	
	以教城學生帳戶登入,並於計劃期內完成	
	2. 挑戰內容包括試閱書籍內容、問答題、記錄閱讀歷程等	
	3. 教師可於網站查閱報告,掌握學生進度	
報名	學生可自由參與計劃,競逐個人獎項	
	• 負責教師請於 2023 年 8 月 20 日或以前 ,以教城校本教師帳戶填妥	
	網上報名表格,以競逐學校獎項	
獎項	• 「傑出表現學生獎」(各程度總分最高首 10 名學生;如學生同時於初	
	級程度和高級程度達得獎資格‧則可獲高級程度獎項)	
	● 全年獎項:「積極參與學校獎」(10名)	
	得獎學生和學校可獲書券及證書	
結果公佈	結果將於 2023 年 9 月在網頁公佈·得獎學校以及得獎學生的所屬學校將	
	獲另行通知	
網站	edcity.hk/readingchallenge	







Reading Challenge 2022/23

Cultivate students' interest in reading and develop reading skills by taking playful quizzes.

Subject	Cross-subjects	
Level	Two levels of challenges for students to choose from:	
	Junior Level: suitable for P1-6 students	
	Senior Level: suitable for S1-6 students	
Period	3 October 2022 - 20 August 2023	
Details	 Challenges are released in October, February and July. Students need to log in with their EdCity student accounts to finish the challenges within the scheme period. Each challenge includes preview of book contents, questions, record of reading progress, etc. Teacher reports with student progress are available on the website. 	
Enrolment	All students are free to join the scheme and get individual student prizes.	
Linoiment	 Teachers can register online with their EdCity school-based teacher accounts by 20 August 2023. Schools that have entered the Scheme are entitled to win school prizes. 	
Awards	 'Best Performance Awards for Students' (10 for each level; if a student is eligible to be awarded at more than one level, they will get awarded at Senior Level) Whole-year award: 'Best Participation Awards for Schools' (10 in total) Awardees will receive book vouchers and certificates. 	
Result	Results are announced on the website in September 2023. Awarded schools	
Announcement	and schools with prize-winning students will receive a separate notification.	
Website	edcity.hk/readingchallenge	